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En del i den bearbetande översiktsplanen så citerar jag,  

 

”Skeastan till väg 49 Kommunen har tidigare undersökt möjligheterna att öppna upp en 

tvärkoppling för att leda framförallt tyngre trafik öster om och förbi Skeastan. Kopplingen 

pekas ut som intressant för kommunen och skulle kunna bli en högaktuell fråga om den östra 

delen av blir kraftigt utbyggd. Privat mark.” 

 

 

Efter många år av väntan, inväntar fortfarande Fagersannas och Spethults invånare med flera 

den eftertraktade vägen till och från Spethult direkt via riksväg 49. Jag själv som 

Fagersannabo anser att den nya vägen skulle medföra till en hållbar förbättring för 

mjölkbilarna, timmerbilarna, cyklister och tätorten i sin helhet.  

 

 

 

 

 

 

-Vilket år kommer den nya vägen att ske?   

-Har den politiska majoriteten gjort sitt yttersta att påskynda processen? 
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